



Canadian Pari-Mutuel
Agency

An Agency of Agriculture
and Agri-Food Canada

EXECUTIVE DIRECTOR
P.O. Box 5904, LCD Merivale
Ottawa ON K2C 3X7
tel/tél. : 613 759-6100

Agence canadienne
du pari mutuel

Un organisme d'Agriculture
et Agroalimentaire Canada

DIRECTEUR EXÉCUTIF
C.P. 5904, PDF Merivale
Ottawa ON K2C 3X7
fax/télécopieur: 613 759-6230

October 30, 2018

MEMORANDUM TO:

Provincial Regulatory Bodies
Canadian Horse Racing Industry
Horsepersons Groups

**SUBJECT: Calculation of the 100 day EIPH
list requirement**

The Canadian Pari-Mutuel Agency (CPMA) has received an inquiry concerning the requirement for a horse to remain on a provincial Exercise-Induced Pulmonary Hemorrhage (EIPH) list for 100 days, when the horse moves from one EIPH list to a new province's EIPH list.

The *Pari-Mutuel Betting Supervision Regulations* (the Regulations) require provincial Commissions to maintain an up-to-date list of horses that participate in their EIPH program. Any horse on a province's EIPH list is required to remain on that list for a period of at least 100 days.

Where the horse comes from another Canadian province, the 100 days may be counted from the date the horse was most recently added to the EIPH list, assuming the date can be confirmed by that originating provincial Commission (e.g., if 40 days have passed on the original list then the horse must remain on the new list for another 60 days). Where the exact start date on that

Le 30 octobre 2018

NOTE DE SERVICE À :

Organismes de réglementation provinciaux
Associations canadiennes de course
Groupes des professionnels du cheval

**OBJET : Calcul de la période obligatoire de
100 jours pour la liste HPIE**

L'agence canadienne du pari mutuel (ACPM) a reçu une demande de renseignements concernant l'exigence selon laquelle un cheval doit demeurer sur une liste provinciale de cas d'hémorragie pulmonaire induite par l'effort (HPIE) pour une période de 100 jours lorsqu'il passe d'une liste HPIE à une nouvelle liste HPIE provinciale.

Selon le *Règlement sur la surveillance du pari mutuel* (le Règlement), requiert les commissions provinciale de tenir une liste à jour des chevaux qui participent à leur programme d'HPIE. Un cheval inscrit sur une liste HPIE doit y demeurer pour une période d'au moins 100 jours.

Lorsque le cheval provient d'une autre province canadienne, la période de 100 jours peut commencer à la date la plus récente où le cheval a été inscrit sur la liste HPIE, assumant que la date peut être confirmée par la commission d'origine (c.a.d: si 40 jours sont déjà passés sur la liste d'origine alors le cheval doit rester sur la nouvelle liste pour 60 jours. Lorsque la commission

EIPH list cannot be confirmed by the originating Commission, or, if the horse arrived from outside Canada, the start date is the first day the horse is added to the new province's EIPH list (e.g., day 1 of 100).

Should you have any questions or concerns regarding the above or any other pari-mutuel betting matter, please do not hesitate to contact CPMA by telephone at 1-800-268-8835, or by Email at cpmawebacpm@agr.gc.ca.

Sincerely,

d'origine ne peut confirmer la date exacte d'inscription sur la liste HPIE ou si le cheval provient de l'extérieur du Canada, la date de début de la période est le premier jour où le cheval est inscrit sur la nouvelle liste HPIE provinciale (c.ad. jour 1 de 100).

Si vous avez des questions ou des préoccupations à ce sujet, veuillez communiquer avec l'Agence canadienne du pari mutuel au 1-800-268-8835 ou par courriel à cpmawebacpm@agr.gc.ca.

Salutations cordiales,

Tim Walker

Canada